

Title (en)

DEVICE FOR THE CONTINUOUS PROCESSING OF TEXTILES.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM KONTINUIERLICHEN BEHANDELN EINES TEXTILEN GUTES.

Title (fr)

DISPOSITIF DE TRAITEMENT EN CONTINU DE MATERIES TEXTILES.

Publication

EP 0548304 A1 19930630 (DE)

Application

EP 92912376 A 19920625

Priority

- CH 9200123 W 19920625
- DE 4122011 A 19910703

Abstract (en)

[origin: DE4122011A1] For the essentially continuous treatment of material (1) in a reaction facility with a reactant solution (5, 7), a feed device (3) is provided to feed in the material (1) and coat it with reactant solution (5, 7). A continuous flow conduit or channel (13) is provided which follows on from the feed device and is essentially closed, with an inlet (11) and outlet (15) opening, and through which the material (1) undergoing treatment and the reactant solution (7) are fed.

Abstract (fr)

Afin de traiter en continu avec une solution de réaction (5, 7) une matière (1) transportée à travers un réacteur, on utilise un dispositif (3) d'amenée de la matière textile (1) et de revêtement de celle-ci avec la solution de réaction (5, 7). En aval du dispositif d'amenée sont agencés un conduit (13) ou un canal de passage essentiellement fermé et pourvu d'une ouverture d'entrée (11) et d'une ouverture de sortie (15), à travers lequel les matières à traiter (1) sont conduites avec la solution de réaction (7).

IPC 1-7

D06B 3/04

IPC 8 full level

D06B 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06B 3/045 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9301343A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 4122011 A1 19930114; AU 1977492 A 19930211; DE 59207770 D1 19970206; EP 0548304 A1 19930630; EP 0548304 B1 19961227; WO 9301343 A1 19930121; ZA 924687 B 19930331

DOCDB simple family (application)

DE 4122011 A 19910703; AU 1977492 A 19920625; CH 9200123 W 19920625; DE 59207770 T 19920625; EP 92912376 A 19920625; ZA 924687 A 19920625